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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Inzet 
wijkverpleegkundigen op de tocht» (ingezonden 2 januari 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Inzet wijkverpleegkundigen op de tocht»?1 

Vraag 2
Klopt het dat ongeveer de helft van het budget voor «zichtbare schakel», 
waarmee extra wijkverpleegkundigen werden gefinancierd, door gemeenten 
niet meer voor dit doel zal worden ingezet? Zo ja, wat is hierop uw reactie? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat gezien het succes van «zichtbare schakel» het budget 
hiervoor beschikbaar moet blijven? 

Vraag 4
Bent u nog steeds voornemens om extra middelen te besteden aan extra 
wijkverpleegkundigen? 

Vraag 5
Hoe gaat u ervoor zorgen dat deze middelen ook daadwerkelijk besteed 
worden aan wijkverpleegkundigen?

1 gemeente.nu, 28 december 2012
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